



Protokoll - Sektionsmöte 3

KALLADE: MEDLEMMAR PÅ ARKITEKTURSTUDERANDESEKTIONEN
PLATS: SB-H2
TID: 12.00

NÄRVARANDE 92 ST

A1 (25 st)

AT1(11 st)

A2(18 st)

AT2(11 st)

A3(2 st)

AT3(2 st)

MPDSD(1 st)

MPARC(1 st)

ÖVRIGA(1 st)





1. Preliminärer

1.1 Mötets öppnande

Mötet förklaras öppnat kl. 12.06.

1.2. Val av

1.2.1. Mötesordförande

Till mötesordförande valdes enhälligt Loke Lennartsson.

1.2.2 Vice mötesordförande

Till vice mötesordförande valdes enhälligt Astrid Hansson.

1.2.3. Mötessekreterare

Till mötessekreterare valdes enhälligt Elsa Dufva och Ally Stålebring Bergh.

1.2.4. Två justerare tillika rösträknare

Till justerare valdes enhälligt Simon Albinsson och Gabriella Kurz.

1.3. FotA:s årsmöte

Nu inleds fotas årsmöte.

Detta är en fortsättning då fotas årsmöte är sektionsmöte 2 och 3. Orsaken är att deras sponsor Ung Media kräver att fotas inval är detsamma som den föregående styrelsens ansvarsbefrielse. Därmed är det även nu fotas årsmöte.

1.4 Justering av röstlängd

Närvarolista visas med QR-kod.

1.5 Mötets behöriga utlysande

Kallelse skickades för två veckor sedan och dagordningen söndag, 2/3. Posters har även satts upp i korridorerna och PR skickats ut i sociala medier.

1.6 Föregående mötesprotokoll

Loke Lennartsson presenterar tidigare mötesprotokoll. Denna går att hitta på hemsidan.

2. Fastställande av mötesordning

Mötesordningen visas och även QR-kod till lathunden.

3. Fastställande av dagordning

Dagordning är utskickad, kan den uppdaterade dagordningen godkännas av mötet?

JA



CHALMERS STUDENTKÅR



Kan vi lägga till följande punkter i dagordningen?

JA

Den nya dagordningen godkändes enhälligt.

4. Adjungeringar

Jesper Lundberg adjungeras in.

5. Meddelanden

5.1. Information från Programansvariga

Studentbarometern är avslutad, en analys av materialet och eventuella ändringar kommer i april.

Treorna har haft sina portfolio samtal.

Det finns ett behov av vad portfoliosamtal är för första och andra årare, det kommer att utvecklas för att informera bättre.

Uppmaning till jämlikhetsdagen på fredag!

5.3. Information från FuM

Loke Lennartsson informerar om FuM.

Sen förra sektionsmötet har förra kårledningen fått ansvarsbefrielse. Kåren jobbar vidare med sin 2040 vision.

Finns protokoll på kårens hemsida.

5.4. Information från kårens ekonomichef

Jesper Lundberg presenterar och informerar om det nya ekonomiska systemet.

Har jobbat inom kåren under 20 år och har jobbat med deras bolag. Det har under åren kommit frågor gällande sektionernas ekonomi. Då instiftade vi hur man kan hjälpa sektionernas med deras ekonomi.

Nu har han hjälpt sju stycken sektioner med deras ekonomi och försöka reda upp felaktigheter. Det är ett återkommande problem och det ska inte finnas för många kassörer. Nu kommer vi gå över till central ekonomi. Kåren kan stötta sektionerna i processen med ny redovisning som fungerar långsiktigt. Vi vill effektivisera redovisning och ekonomin som helhet. Kommer bli mycket mindre arbete totalt sett.

5.5. Information från Styret

Sektionskassörer informerar om ekonomiskiftet.

Hur påverkar detta sektionen?

Vi har med samråd med Jesper kollat över vårt ekonomiska fel och noterat stora ekonomiska fel över år. På grund av dubbel bokföring mellan kommitte och styret. Vi ska därför göra en centraliserad ekonomi, utskott och kommittéer kommer inte längre ha individuella konton, utan allt sker genom sektionens kassörerna. Det kommer även att finnas nya utläggs rutiner. Vi kommer därför inte heller ha några papper bokföring utan allt sker genom visma. 1 mars 2025 gick detta skifte igenom. Vi kommer minska på antalet bankkort. Varje kommitte kommer lägga fram budget men består inte av en slutbudget. Därav kommer vi varje kvartal att göra en sammanställning.





Vi kommer på det här sektionsmötet ändra i reglemente och stadgar för att kunna genomföra det här nya centraliserade systemet.

Frågor?

Berat: Vart kommer ung medias pengar hamna?

Mary: Kommer hamna under styret.

Jesper: Det är inte vad bankkontot säger som avgör vad man har att röra sig med, med en organisation jobbar man efter en budget.

Mötesordförande, Loke Lennartsson, informerar om nya riktlinjer gällande överlämning.

Hade som avsikt att införa en ny överlämningspolicy. Berättar att den gör sig bättre som en riktlinje då man kan anpassa den efter egna behov. Kommer hamna på den delade driven för alla kommittéer och utskott.

Frågor?

Inga frågor.

Svar på RustAs interpellation från sektionsmöte 2. (För att se vad som togs upp, se föregående mötes protokoll, sektionsmöte 2)

SAMO, Ida Jansson - tar upp RustAs interpellation.

En uppdatering från oss angående Rustas interpellation. Vi pratade internt med rusta och valberedningen. Detta påverkar valberedningens arbete mycket. Deras arbete är mäktigt och att byta till att deras verksamhetsår är från 1 januari till 31 december är något som får kollas vidare på. Men på grund av att RustA alltid har olika mängder med patteter och nya aktiva gör det att RustAs nuvarande verksamhetsår är passande för det. Men diskussionen om att byta är fortfarande uppe för diskussion.

Frågor?

Inga frågor.

6. Rapport

6.1 Rapport från styret

Mötesordförande Loke Lennartsson presenterar Styrets halvårsrapport.

Den finns i sin helhet i dagordningen som skickats ut, om man vill läsa mer i detalj.

Frågor?

Inga frågor.

6.2 Rapport från arkad

Arbetsgruppen presenterar Arkads rapport.

De har börjat planera för vad deras arbete kommer att vara för sektionen, det har även börjat arbeta med vilka roller alla ska ha för gruppen.





Frågor?

Inga frågor.

Rapporten läggs till handlingarna.

7. Propositioner

7.1. Ändring i stadgar gällande ekonomin

Styret, genom Mary-Ann Chang, presenterar propositionen.

I dagsläget har sektionen en decentraliserad ekonomi, men styret har tagit beslut om att övergå till en centraliserad ekonomi. Detta för att bokföringen och ekonomin skall ske på rätt sätt. Detta innebär som jag förklarat tidigare att hela sektionen har ett gemensamt bankkonto (med undantag för izettle och vissa bankkort), därmed behöver inga utskott och kommittéer ha individuella startkassor längre.

Därmed har vi i paragraf 5.7 samt 6.6 valt att göra följande ändringar:

I paragraf 5.7 har vi valt att ändra "Ett utskott får vid verksamhetsårets slut inte ha mer kapital inestående än av reglementet angivet maxbelopp. Vid överskridet maxbelopp tillfaller överskottet sektionen." till "Ifall utskottet i slutet av verksamhetsåret inte förbrukat sitt årliga kapital, tillfaller överskottet Styret och därmed hela sektionen."

I paragraf 6.6 har vi gjort samma ändring som i paragraf 5.7 fast för kommitté istället för utskott. Vi har valt att ändra "En kommitté får vid verksamhetsårets slut inte ha mer kapital inestående än av reglementet angivet maxbelopp. Vid överskridet maxbelopp tillfaller överskottet sektionen." till "Vid verksamhetsårets slut skall en kommittés överskott tillfalla styret och därmed hela sektionen."

Med det nya systemet kommer sektionen endast ha ett sektionsbokslut istället för individuella bokslut för varje kommitté och utskott. Kommittéer och utskott kommer inte behöva redovisa ett helt bokslut utan endast en redovisning av sin ekonomi. Ytterligare kan kommittéer väljas in på sektionsmöte 2, 3 och 4 och därmed har vi valt att ändra när kommittéer skall lämna in sin redovisning av sin ekonomi från vad det var innan: vårterminens första sektionsmöte till det på inval efterföljande sektionsmöte. Därmed har vi valt att göra följande ändring i paragraf 10.2

Den nya formuleringen blir således "Avgående sektionsstyrelses och utskottens kassörer ska lämna in en redovisning av sin ekonomi för granskning till sektionens revisor senast 14 dagar innan årsmötet." Samt "Avgående kassörer i kommittéer ska lämna in en redovisning av sin ekonomi för granskning till sektionens revisor senast 14 dagar innan det på inval efterföljande sektionsmöte."

Ytterligare har sektionen i flera år gett ut arvode till revisorer. Arvode anses enligt skatteverket som ersättning för arbete och eftersom sektionen är en ideell förening gäller det enligt skatteverket att sektionen lämnar uppgifter om ersättningen i en arbetsgivardeklaration eller på en kontrolluppgift samt betalar arbetsgivaravgifter och betalar skatt på ersättningen. Detta är något som sektionen inte har gjort tidigare år och därav anser styret att revisorsarvode skall tas bort så att även revisorerna





arbetar ideellt likt resterande på sektionen. Arbetsbelastningen kommer även att minska för revisorerna eftersom revisorerna med det nya systemet endast kommer granska kvartalsbokslut från styret. Därmed har vi valt att göra följande ändring i paragraf 10.3

Vi har valt att minska antalet revisorer till 2 revisorer istället för 4 revisorer.

Samt ta bort följande ”Revisorena är arvoderade. Arvodets summa ska vara bestämt innan valet och intressenter till posten som revisor ska informeras om summan innan nominering. Vid inval ska arvodets summa presenteras och godkännas av sektionsmötet.”

Ytterligare har ett tillägg gjort i paragraf 5.3 om att det skall vara obligatoriskt för utskott att ha kassörer precis som det är i kommittéer. Från ”Ett utskott ska bestå av ordförande, vice ordförande samt ett valfritt antal ledamöter. Har utskottet egen ekonomi ska även kassör finnas.” till ”Ett utskott ska bestå av ordförande, vice ordförande och kassör samt ett valfritt antal ledamöter.”

Frågor?

Axel: Det står inte med om vårterminens första sektionsmöte i dagordningen som skickades ut?

Mary: Har varit ett gammalt utkast. Felutskick.

Disa: Kommer arvodet för de nuvarande revisorerna vara?

Mary: Ja, då har detta redan tagit beslut om. Men för nästa revisor kommer vi att sätta arvode på noll då det är olagligt att ge arvode.

Diskussion:

Ingen diskussion.

Kan vi gå till beslut?

JA

Mötet beslutar att godkänna propositionen i sin helhet. Första godkännandet.

7.2 Ändring i reglemente gällande ekonomin

Styret, genom Mary-Ann Chang, presenterar propositionen.

Finns i dagordningen.

Som jag redan presenterat för stadgeändringarna gäller samma motivering för reglemente ändringarna som kommer presenteras.

I paragraf 5.3 samt 6.3 valt att göra följande ändring

Från ”Vid verksamhetsårets slut går det kapital som överskrider det av reglementet angivet belopp till Styret och därmed hela sektionen. till ”Vid verksamhetsårets slut går det kapital som inte förbrukats under verksamhetsåret, till Styret och därmed hela sektionen.”



CHALMERS STUDENTKÅR



Ytterligare har vi tagit bort de belopp som gäller för respektive utskott och kommitte.

Vi har även valt att ta bort innehållet i paragraf 10.1 eftersom detta reglerar allt om revisor arvodet och vi har ersatt detta med "Avsiktligt lämnad tom se stadgar"

Frågor?

Inga frågor.

Diskussion:

Ingen diskussion.

Kan vi gå till beslut?

JA

Mötet beslutar att godkänna propositionen i sin helhet.

7.3. Uppdatering av arbetsmarknadspolicy

Styret, genom Loke Lennartsson, presenterar propositionen.

Finns i dagordningen.

Arbetsmarknadspolicyn genomgick en stor omarbetning förra våren. I och med att vi har arbetat med denna förändring har vi noterat punkter som bör förtydligas för att inte feltolkas. Vi har korrigerat en del mindre skrivfel. Utöver detta vill vi göra följande ändringar för att förtydliga.

Vid punkten om branschrelevanta kontakter har vi förtydligat att AnollK hanterar det arbetet självständigt från Arkipelago.

Vi har tagit bort ett överflödigt "till exempel."

Vi har flyttat meningen "Samordningen av företagskontakter sker via Arbetsmarknadsansvarig i Sektionsstyrelsen." till att ingå i stycket om branschrelevanta kontakter.

Frågor?

Inga frågor.

Diskussion:

Ingen diskussion.

Kan vi gå till beslut?

JA

Mötet beslutar att godkänna propositionen i sin helhet.





7.4. Uppdatering av invalspolicy

Styret, genom Astrid Hansson, presenterar propositionen.

Efter att ha arbetat med flera inval under sektionens möten och sektionsråd har vi sett behov av att se över, uppdatera och förtydliga invalpolicyn.

Dels skiljer sig invalet till AMU från övriga utskott och det saknas beskrivning av hur detta går till i policyn. Dessutom upplever vi att tillvägagångssättet för motnomineringar och vakanta poster i vissa delar är svåra att tyda eller inte följer kronologisk ordning. Detta vill vi rätta till så det är lättare att förstå. Utöver detta har vi rättat mindre skrivfel i stavning och meningsbyggnad utan att ändra betydelsen, samt förtydligat att det är vice mötesordförande, inte ordförande, som leder invalet på de platser det inte framgick.

Det som vi har lagt till är:

“INVALSPROCESS FÖR AMU

Invalet av medlemmar till AMU skiljer sig från inval av medlemmar till sektionens andra kommittéer och utskott då nomineringar ej görs av Valberedningen. De sittande medlemmarna i AMU tar fram ett förslag till nya medlemmar baserat på egen aspning. De föreslagna får sedan självnominera sig på sektionens mötet och därefter följer processen samma som för självnomineringar.”

Resten är mindre justeringar för att förtydliga policyn.

Frågor?

Axel: Hur fungerar nomineringen för AMU?

Astrid: De har sin egen nominering men man kan fortfarande självnominera sig på mötet.

Diskussion:

Ingen diskussion.

Kan vi gå till beslut?

JA

Mötet beslutar att godkänna propositionen i sin helhet.

8. Motioner

Inga motioner.

9. Interpellationer

Inga interpellationer.

10. Äskningar



CHALMERS STUDENTKÅR



Inga äskningar.

Mötet 12:50 ajourneras till 17:31

Mötet öppnas igen 17:45

QR-kod för ung media

QR-kod för närvarolistan

Hanna Dalos adjungeras in.

5.2 (flyttad på grund av att Martin Klase inte kunde närvara vid lunchen). Information från Kårledningen
Kårledningen via HA, Martin Klasa, informerar.

- Studentbarometern, den här från högskolans sida och handlar om era studiemiljö
- Sen finns det för kåren också, detta för att kåren ska veta vad ni studenter tycker.
- Anmälan för FUM, prata med valnämnden.
- Biljettförsäljning i kårappen, nytt tillskott. Olof Svanberg skall kontaktas vid buggar och fel, eller åsikter om förbättringar.

11. Ansvarsbefrielser

11.1 AMU 24

AMUs ordförande, Gianni Mauta, och kassör, Marlene Schwartz genom Gianni Mauta, presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisorer yrkar på ansvarsbefrielse.

Kan vi gå till beslut?

JA

Kan vi ansvarsbefria AMU 24

JA

AMU 24 Gianni Mauta och Marlene Schwartz ansvarsbefrias.

11.2 AØK 24

AØKs ordförande, Alice Backlund, och kassör, Hjalmar Damberg, presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisorer yrkar på ansvarsbefrielse.

Kan vi gå till beslut



CHALMERS STUDENTKÅR



JA

Kan vi ansvarsbefria AnollK 24

JA

AOK 24 Alice Backlund och Hjalmar Dammberg ansvarsbefrias.

11.3 PubA 24

PubAs ordförande, Nelly Byström, och kassör, Jennifer Kvist genom Nelly Byström, presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisorer yrkar på ansvarsbefrielse.

Frågor?

Inga frågor.

Kan vi gå till beslut?

JA

Kan vi ansvarsbefria Puba 24?

JA

Beslut: PubA 24 Nelly Byström och Jennifer Kvist ansvarsbefrias.

11.4 A6 24

A6s ordförande, Matilda Erlandsson, och kassör, Kristalia Kostarelli genom Matilda Erlandsson, presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisorer yrkar på ansvarsbefrielse.

Kan vi gå till beslut

JA

Kan vi ansvarsbefria A6 24

JA

Beslut: A6 24 Matilda Erlandsson och Kristalia Kostarelli ansvarsbefrias.

11.5 FotA 24

FotAs ordförande, Febe Åkeson och kassör, Noah Kurtsdotter Carcuac, presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.



CHALMERS STUDENTKÅR



Revisorer yrkar på ansvarsbefrielse.

Frågor?

Inga frågor

Kan vi gå till beslut

JA

Kan vi ansvarsbefria FotA 24

JA

FotA 24 Febe Åkeson och Noah Kurtsdotter Carcuac ansvarsbefrias.

11.6 A-laget 24

A-lagets ordförande, Filip Lindblom, och kassör, Emil Thorén presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisorer yrkar på ansvarsbefrielse.

Kan vi gå till beslut

JA

Kan vi ansvarsbefria A-laget 24

JA

A-laget 24 Filip Lindblom och Emil Thorén ansvarsbefrias.

Mötet ajourneras i 5 minuter från 18:11

Mötet öppnas igen 18:19

12. Verksamhetsplan och budget

12.1 AMU 25

AMUs ordförande, Linnea Englund, och kassör, Ulrica Olsson, presenterar verksamhetsplan och budget.

Frågor?

Inga frågor.

Kan vi lägga ärendet till handlingarna?

JA





Verksamhetsplan och budget läggs till handlingarna.

12.2 AØK 25

AØKs ordförande, Ludvig Angbratt, och kassör, Estelle Rydén, presenterar verksamhetsplan och budget.

Frågor?

Inga frågor.

Kan vi lägga ärendet till handlingarna?

JA

Verksamhetsplan och budget läggs till handlingarna.

12.3 PubA 25

PubAs ordförande, Felicia Erkenfeldt genom Lara Weimar, och kassör, Lara Weimer, presenterar verksamhetsplan och budget.

Frågor?

Inga frågor.

Kan vi lägga ärendet till handlingarna?

JA

Verksamhetsplan och budget läggs till handlingarna.

12.4 A6 25

A6s ordförande, Tigris Johnson, och kassör, Isac Carlström, presenterar verksamhetsplan och budget.

Frågor?

Inga frågor.

Kan vi lägga ärendet till handlingarna?

JA

Verksamhetsplan och budget läggs till handlingarna.

12.5 FotA

FotAs ordförande, Emma Knudsen, och kassör, Gabriella Kurz, presenterar verksamhetsplan och budget.



CHALMERS STUDENTKÅR



Frågor?

Inga frågor.

Kan vi lägga ärendet till handlingarna?

JA

Verksamhetsplan och budget läggs till handlingarna.

Därmed har även styrelsen fota för ung media blivit invalda.

12.6 A-Laget 25

A-Lagets ordförande, Lovisa Olofsson och kassör, Max Lind, presenterar verksamhetsplan och budget.

Frågor?

Inga frågor.

Kan vi lägga ärendet till handlingarna?

JA

Verksamhetsplan och budget läggs till handlingarna.

Mötet ajourneras 20 minuter 18.35

Mötet återupptas 18:59

13. Inval

SAMO, Ida Jansson, informerar angående invalet att vara respektfull.

13.1 Revisor

Innan vi går till inval behöver vi enligt stadgar godkänna revisorers arvode.

Kan mötet godkänna arvodet på 0 kr?

JA

Elvira Söderberg presenterar kort om hur det är att vara revisor.

Valberedningen presenterar de nominerade.

Inga nomineringar.

Styret, via Astrid Hansson, frågar om det finns några självnomineringar till revisor.





Noah Kurtsdotter Carcuac och Iivo Grimberg självnominerar sig.

Noah och Iivo presenterar sig.

Frågor?

Kan mötet nominera Noah Kurtsdotter Carcuac och Iivo Grimberg till revisor?

JA

Finns det någon som vill motnominera sig?

NEJ

Kan vi gå till inval?

JA

Kan mötet välja in Noah Kurtsdotter Carcuac och Iivo Grimberg till revisorer?

JA

Finner Noah Kurtsdotter Carcuac och Iivo Grimberg invalda till revisorer.

13.2 RustA

Vakant post.

Är det någon som vill självnominera sig?

Jennifer, Alina, Ilinca, Alina, Iilo, Liam, Maja, Aina, Klara, Camilla, Ebba nominerar sig.

Sluten votering.

Öppnar upp för sluten diskussion.

Mötet ajourneras i 5 min: 20:10

mötet återupptas 20:15

På grund av antalet sökande så har mötet beslutat om att kunna rösta på fler än en kandidat till nomineringen.

Kan vi gå till beslut?

JA

Omröstning sker via QR kod till google forms



CHALMERS STUDENTKÅR



Mötet väljer Liam Forsberg till att nominera som ledamot i Rusta.

Mötet ajourneras i 10 minuter från 20:32

Mötet återupptas 20:45

Ordförande

Valberedningen presenterar sin nominering Hanna Olsen till ordförande i RustA.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ordförande i RustA.

Ingen motnominering.

Hanna Olsen presenterar sig.

Frågor?

Filippa: Hur skapar du spänning på ekot?

Hanna: Kanske fifflar lite med innehållet i hävdrycken

Filippa: Ditt bästa eko ljud?

Hanna: ekoo (litet ljud med långt o)

Wilma: Ditt favoritdansmove?

Hanna: (antecknare hörde inte svaret)

Är det mötets mening att välja in Hanna Olsen till ordförande?

JA

Mötet väljer in Hanna Olsen till ordförande i RustA.

Kassör

Valberedningen presenterar sin nominering av Tuva Persson till ordförande i RustA.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ordförande i RustA.

Ingen motnominering.

Tuva Persson presenterar sig.

Frågor?



CHALMERS STUDENTKÅR



Filippa: Vad lägger du helst pengar på, purjo eller lök?

Tuva: Purjo

Hur mycket pengar är kålgunilla värd?:

Tuva: det är mycket

Är det mötets mening att välja in Tuva Persson till ordförande?

JA

Mötet väljer in Tuva Persson till kassör i RustA.

Ledamotsposter

Valberedningen presenterar sina nomineringar till ledamotsposter i RustA.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ledamot i RustA.

Ingen motnominering.

Nominerade Calle Friström, Wilma Vallström Bergstrand, Emil Thorén, Benjamin Maturana, Tuva Hedliden, Jonathan Konradsson, Elias Hellman, Albin Dahlbom och Liam Forsberg presenterar sig.

Nominerade presenterar sig

Frågor?

Ian: På A-sektionen gillar vi att bygga hus, men vad sägs om brygga?

Gruppen: Albin- Det känns som att det borde vara mer hållbart än hus, bara drick upp när du inte vill.

Sanna: Sanningen eller konka? Visa hur du gör din favoritdrink

Gruppen: wilma: konka (visar)

Axel: Drick inte ölen, vad säger du då?

Gruppen: Jonathan- Jo

Märta: Vad har du för favorit meme just nu

Gruppen: Emil - oj.. ehm... så många att välja mellan.. va ... ehh... aaa. .. vad heter han.. han i det office när han biter sig i läppen.





Mattias: Hur kommer du att lägga upp träningen för häfv?

Gruppen: Elias-Jag tror på kontinuitet. som alla annan träning, nån gång om dagen, sen kost sömn den biten

Tilda: På ekot, vad är viktigast, lokalen eller materialet?

Gruppen: Benjamin: Människorna, folket

Alicia: Vilken låt tar du upp på en sittning?

Gruppen: Tuva: Karmia

Liam: En av de första ölen vi bryggde var apa, kan man brygga fler djur?

Gruppen: Liam- Kanske en häst

Eskil: Hur länge måste man vänta tills en burgare blir bränd?

gruppen: calle: förlänge, men mindre än man tror

Hanna: Favoritdansmove?

wilma: dansteg (a6 signatur move)

Är det mötets mening att välja in Calle Friström, Wilma Vallström Bergstrand, Emil Thorén, Benjamin Maturana, Tuva Hedliden, Jonathan Konradsson, Elias Hellman, Albin Dahlbom och Liam Forsberg till ledamöter i RustA?
JA

Mötet väljer in Calle Friström, Wilma Vallström Bergstrand, Emil Thorén, Benjamin Maturana, Tuva Hedliden, Jonathan Konradsson, Elias Hellman, Albin Dahlbom och Liam Forsberg till ledamöter i RustA.

13.3 FlorA

Vakanta poster.

Om ingen nominerar sig som ordförande och kassör kommer FlorA att läggas på is och därmed inte få ett vidare verksamhetsår, detta betyder inte att FlorA försvinner utan att det inte blir ett verksamhetsår 2025. För det som vill kan starta upp flora igen efter detta.

Är det någon som vill själv nominera sig?





Ingen självnominering.

FlorA 24 presenterar kort vad man gör i florA.

Alina självnominerar sig till ordförande.

Alina presenterar sig.

Edith presenterar sig.

Frågor?
Inga frågor.

Kan vi nominera Alina till ordförande i Flora?
JA

Är det någon som vill motnominera sig?
NEJ

Frågor?
Klara: blomjord eller orkidejord
Alina: Blomjord

Disa: Hur hade du lagat en trasig plastgran?
Alina: vad som ser snyggt ut funkar

Kan vi välja in Alina Alm till ordförande i FlorA?
JA

Mötet väljer in Alina Alm till ordförande i FlorA.

Mötet ajourneras 5 minuter från 21:01

Mötet återupptas

Är det någon som vill nominera sig till kassör i FlorA?

Edith nominerar sig.

Edith presenterar sig.

Frågor?
Inga frågor.





Kan vi nominera Edith till kassör i FlorA?

Frågor?

Vera: Gröna fingrar eller gröna pengar?

Edith: växternas välmående är viktigast

Klara: Hur ser du på att skaffa ett automatiskt bevattningssystem för blompelarna?

Edith: Kärleken ligger i att själv vattna sina egna blommor, så tycker vi ska behålla det så.

Kan vi välja in Edith Johansson till kassör i FlorA?

JA

Mötet väljer in Edith Johansson till kassör i FlorA.

Ett ytterligare inval för flora kommer att ske på sektionsrådet om 3 veckor. Om man är intresserad, kontakta Astrid Hansson, Vice ordförande.

13. 4 FikA

Ordförande

Valberedningen presenterar sin nominering Evelina Skatt till ordförande i FikA.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ordförande i FikA.

Ingen motnominering.

Evelina Skatt presenterar sig.

Frågor?

Oskar: Väljer du hellre den varma läsk i mikrollabet eller den kylda i smak?

Evelina: Alltid en varm läsk

Är det mötets mening att välja in Evelina Skatt till ordförande?

JA

Mötet väljer in Evelina Skatt till ordförande i FikA.

Kassör

Valberedningen presenterar sin nominering Tone Nordmark till kassör i FikA.





Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till kassör i FikA.

Ingen motnominering.

Tone Nordmark presenterar sig.

Frågor?

Eskil: Delicato eller

Tone: Delicato

Eskil: Vilken finansiering väljer du? (gör en lång utläggning, antecknare fick inte med)

Tone: Svår fråga men hade nog valt att stärka varumärket

Är det mötets mening att välja in Tone Nordmark till kassör?
JA

Mötet väljer Tone Nordmark in till kassör i FikA.

Ledamotsposter

Valberedningen presenterar sina nomineringar till ledamotsposter i FikA.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ledamot i FikA.

Ingen motnominering.

Nominerade Klara Billing, Ebba Ullberg, Melina Nyström, Moa Larsson och Aina Jin Duvetorp presenterar sig.

Frågor?

Ida: Budapest eller budakolera?

Gruppen: Aina- Budakolera

Maja: Kex eller chex?

Gruppen: Ebba- kex

Oskar: Prioriterar du fika eller illustratör?

Gruppen: Klara - Fika





Oskar: Blanda avec eller bli avec?

Gruppen: Melina - Blanda avec

Simon: Vilken paj är bäst?

Gruppen: Moa - blåbärs paj

Ida: Vilken smak på wasa knäcke?

Gruppen: alla- tomat & basilika

Oskar: Är du hellre mos än paj?

Moa- nej

Max: Vilken pralin i aladdinasken är godast?

Klara- allihopa, det går inte att välja

Oskar: Bakis eller baka?

alla: bakis, bra kväll innan

Är det mötets mening att välja in Klara Billing, Ebba Ullberg, Melina Nyström, Moa Larsson och Aina Jin Duvetorp till ledamöter i FikA?

JA

Mötet väljer in Klara Billing, Ebba Ullberg, Melina Nyström, Moa Larsson och Aina Jin Duvetorp till ledamöter i FikA.

Vice mötesordförande nämner att det finns vakanta poster i FlorA och A-laget. Går att röstas in på sektionsrådet om 3 veckor.

14. Övriga frågor

14.1 HEMLIGT MEDDELANDE

AnollK presenterar meddelande.

15. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 21:41





MÖTESSEKRETERARE

Namn Ally Stålebring Bergh, A-styret

Underskrift _____

Göteborg den 07-03-2025

JUSTERING AV PROTOKOLL

Jag har läst igenom ovanstående mötesprotokoll noga och godkänner härmed att vad som står skrivet överensstämmer med vad som sades och beslutades på mötet.

Namn Simon Albinsson

Underskrift Simon Albinsson _____

Göteborg den 24-04-2025

Namn Gabriella Kurz

Underskrift Gabriella Kurz _____

Göteborg den 24-04-2025

